
B 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Van: 

Verzonden: 

dinsdag 
10 

november 
2020 10:54 

Aan: 

CC: 

Onderwerp: 
Routekaart, 

brief 
aan GS en 

eerste 

concept Afsprakenkader 
met de 

provincie 

Bijlagen: 

1e 

concept Afsprakenkader 
Biodivers boeren 

Schiermonnikoog 

10 

november.docx; 

Gedeputeerde 

Staten van 

Fryslân concept 
03112020.docx; 

Routekaart.docx 

Hoi 

wanneer zouden we 

met jou, 
| 

een 

1°-overleg 
hierover kunnen hebben? 

Bijgaand 
de concept-brief aan GS en 

mijn 
eerste voorzet 

voor een Afsprakenkader 
tussen 

de boeren en de 
provincie. 

Ik denk dat we 
moeten 

proberen 
deze nu samen 

in te 
vullen. 

Graag 
ook 

concrete 

suggesties 
van 

jullie 
kant om 

verder te komen. 

Is het 
handig dat jullie 

met een datum-voorstel komen 
(2 

of 
3) waarop jullie 

alle drie 
kunnen, 

en dat 
wij kijken 

wie er 

dan 
bij 

kan 
zijn 

vanuit 
onze kant? 

Groet, | 

Van: 

Verzonden: 
woensdag 

4 
november 2020 09:22 

Aan: 

Onderwerp: 

RE: 
Routekaart 

Goedemorgen | 

Hierbij 
een 

reactie 
op 

het 
schema, 

i.v.m. de 
tijd 

kort 
geformuleerd. 

Op jouw 

eerste 
vraag, graag 

na 11 november 
2020 

i.v.m. een 
intern overleg 

over Schier. 

Het 
lijkt 

me 

goed 
om daar waar 

mogelijk 
de 

stappen parallel 
laten 

lopen 
waar dat kan 

i.p.v. volgtijdelijk, 
om 

tijd 
te winnen. 

Zou 
de 

besluitvorming 
van LNV ook 

scherper 
in het schema 

kunnen, 
ook het element van de 

verordening 

wat 

| 
noemde. 

Eerder 
is 

de wens 
uitgesproken 

om een 

garantstelling 
en 

ontwikkelbudget 
te 

krijgen 
van de 

provincie 
voor 

het 
zuiveltraject. 

Dat mis ik 
in 

het 
schema, 

vervalt dit? 

Aanvullend m.b.t. 
2, 

als dit 
niet vervalt, 

willen we 

graag 
mee worden 

genomen 
in de financiële zaken van 

het 
zuiveltraject 

teneinde ons 

college 

te 
kunnen adviseren over de 

financiële 
risico’s, 

governance, 

etc. 
Het 

lijkt 
me 

goed 
om hiervoor 

overleg 

in 

plannen 
met de RABO en de 

toekomstige coöperatie 
bestuurders. 

Het 
lijkt 

me 

goed 
om het 

opdrachtgeversoverleg 

in 
de 

plannen 
voor de komende 

tijd 
en vaker 

bij 
elkaar 

te 

komen om het overzicht te houden. 

Qua bemensing vanuit 
de 

provincie 
betrekken we er 

mogelijk nog 
wel andere 

collega’s bij. Daar 
kom ik 

nog 

wel 
op 

terug. 

Succes 
vandaag! 

EN 

__ 



Van: 

Verzonden: dinsdag 3 november 2020 14:04 

Aan: 

Onderwerp: Routekaart 

Hoi 

Ik heb voor morgen bij de werkgroep geagendeerd: 

De concept-brief 
aan 

de provincie 

Een eerste ‘heel prille’ concept met de elementen voor het Afsprakenkader/gebiedsconvenant provincie - 

boeren 

Een concept Routekaart 

- 

- 

- 

Nu zit ik nog even te broeden op 
jouw besluitvormingsproces. 

Bijgaand als even een eerste concept Routekaart. Wel jij daar eens op schieten, aanvullen? 

Zou het niet goed zijn 
om 

begin volgende week (digitaal) met jou, 

werkgroep om tafel te gaan? 

Groet, 

ondertekende 
en 

(leden van) de 

Van: 

Verzonden: maandag 2 november 2020 11:29 

Aan: 

Onderwerp: RE: concept-afspraken Opdrachtgeversoverleg Biodivers boeren Schiermonikoog 

Beste allen, zoals ook aangegeven in het overleg wil ik hier nogmaals de planning onderstrepen. GS vergadert op 

15/12 voor het laatste dit jaar. Dus vanuit 
onze kant ook een ‘streven’ om de besluitvorming GS tijdig af te ronden, 

mits de voorstellen 
van 

de werkgroep tijdig gereed zijn. Een winstwaarschuwing dus. 

Gr 

Van: 

Verzonden: zondag 1 november 2020 12:26 

Aan 

Onderwerp: concept-afspraken Opdrachtgeversoverleg Biodivers boeren Schiermonikoog 

Dag, 

Naar aanleiding van ons overleg van afgelopen woensdag heb ik de volgende afspraken/acties genoteerd (tevens als 

terugmelding naar de werkgroep). Hebben jullie aanvullingen/opmerkingen? 

Vriendelijke groet, 
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Opdrachtgeversoverleg 

Afgelopen woensdag 
28 oktober hebben 

ON ze:erekern met 
| 

We hebben 
gesproken 

over 

paar onderwerpen: 

We 
streven naar een bestuurlijk moment 

begin januari. Afspraak: 

EN 
proberen 

een 

‘potloodafspraak’ 

in 
de 

agenda 
ven de Minister vast te 

leggen. 

Voorstel is dat 
tijdens bestuurlijke 

moment 
drie documenten voor 

liggen: 

-__ 

beschikking/toezegging van de 
Minister 

voor de 
honorering 

van de 
GLB-pilot 

-__overeenkomst/convenant 
o.i.d. tussen de 

provincie 
en 

de boeren 

-__intentieovereenkomst over de realisatie van het streefbeeld/Actieplan Biodiverse landbouw 
op 

Schiermonnikoog 

Het 
streven 

is 
nog 

steeds de 
GLB-pilot 

in te laten 
gaan op 

1 

januari. 
Het 

wachten 
is 

op 
de 

vaststelling 
van de 

‘verordening’ alvorens de 
aanvraag 

van de 
GLB-pilot 

kan worden 
opengesteld. Openstelling 

zal 
zijn 

in 
november. 

De overeenkomst / 
convenant 

o.i.d. 
tussen 

de boeren en de 
provincie 

zou 
moeten 

bestaan uit 
in 

ieder 
geval 

de 

volgende 
onderdelen: 

-__ 

Garantiestelling 
voor de 

financiering 
van de 

transitievergoeding 
in 

jaar 
3-5 

-__Garantiestelling 
voor de 

publieke financiering 
van de kaasfabriek/zuivellijn (toezegging 

onder voorwaarden 

private financiering) 

-__ 

Toezeggingvoorschot voorbereidingskosten zuivellijn 

-__ 

Borging 
van de afspraken/uitgangspunten dat na de 

transitieperiode 
de stikstofemissie 

niet 
weer toeneemt. 

Afspraak dat de 
werkgroep 

een 

1°-concept 
voor 

zo’n 
overeenkomst/convenant opstelt. 

Besluitvorming 
over de 

GLB-pilot 
zal 

waarschijnlijk zijn 
voor de kerst. 

Dat 
betekent dat 

feestelijk 
moment 

niet 
eerder 

dan 2°/3° week kan 
plaatsvinden. 

Dat betekent dat 
besluitvorming 

door de 
provincie 

ook 
uiterlijk 

december moet 

plaatsvinden. Afspraak 
dat de 

werkgroep 
samen met de 

provincie 
tot een 

spoorboekje 
voor 

besluitvorming 
komt. 

Aktie (geanonimiseerd)

De 
provincie vraagt 

hoe 
geborgd 

wordt dat na 5 
jaar 

de emissie niet weer 
op 

het oude niveau komt. De 
provincie 

denk daarom aan de 
aanpassing 

van de milieu/NB-vergunning. Vanuit de 
werkgroep 

is benadrukt dat de boeren 

afspraken 
hebben 

gemaakt 
over het maximaal stuks melkvee en 

melkproductie. Daarover 
willen de boeren 

afspraken 
maken. Om nu de 

afspraken 

in 
de Nb-wet 

vergunning 
vast te 

leggen 
is niet 

makkelijkste weg. 
Dit zal leiden 

tot weerstand en 
is 

ook zeer 

complex gezien positie 
van de landbouw 

langs 
de 

duinen/hexagoon, 
en feit dat ook 

sprake 
is van 

gecombineerde vergunning eiland/vaste wal. 
Vraag 

is 
of 

dit ook 
op 

een andere manier kan. M.a.w. 

vraag 
is 

of een 
nieuwe milieuvergunning 

hel haalbaar 
is (zker op 

deze 
termijn); tegelijk 

moeten hier wel heldere 

afspraken over 

genaakt 
worden. Het 

liefst 
ziet de 

werkgroep 
dat dit verankerd wordt 

in 
de 

overeenkomst/convenant met de 
provincie. Afspraak: 

de 
werkgroep 

komt met een voorstel hiervoor. 

Gesproken 
is ook over de financiën. Van 

belang 
om te werken aan 

totaalplaatje 
van de 

financiën, 
incl. 

potentiële 

kostendragers. Voor 
het 

spoor 
van de 

transitie 
en de 

zuivellijn lijkt 
dat nu 

duidelijk 
te worden. 

Voor 
het onderdeel 

financiering Actieplan 
en de 

monitoring 
is dat 

nog 
niet 

duidelijk. 
Wel 

lijkt 
er ruimte 

te ontstaan 

bij 
het 

Waddenfonds, 
en ook 

Natuurmonumenten 
verkend of een 

nieuwe 
aanvraag bij 

de 
Postcodeloterij 

haalbaar 
is. 

| geeft aan dat het 
contact met 

de FOM vooral bedoelt is om 
te 

kijken 
welke kansen 

zij 
zien voor 

private 

financiering. 

Afspraak: de 
werkgroep probeert 

een 

1°-plaatje totaal-financiering 
op 

te 
stellen. 

  

   



< < Disclaimer > > 

Persoansgegevens en privacy 

De provinsje Fryslân giet sekuer mei jo 
persoansgegevens om en 

hannelet neffens de Algemene verordening gegevensbescherming 
en 

de Uitvoeringswet 

Algemene verordening gegevensbescherming. Lês hjir ús Privacyferklearring. 

Persoonsgegevens 
en 

privacy 

De provincie Fryslân gaat zorgvuldig om met uw persoonsgegevens en handelt overeenkomstig de Algemene verordening gegevensbescherming en de 

Uitvoeringswet 

Algemene verordening gegevensbescherming. Lees hier 
onze 

Privacyverklaring. 

< < Disclaimer > > 

Persoansgegevens en privacy 

De provinsje Fryslân giet sekuer mei jo 
persoansgegevens om en 

hannelet neffens de Algemene verordening gegevensbescherming 
en 

de Uitvoeringswet 

Algemene verordening gegevensbescherming. 
Lês 

hjir 
ús Privacyferklearring. 

Persoonsgegevens 
en 

privacy 

De provincie Fryslân 
gaat 

zorgvuldig om 
met 

uw persoonsgegevens en handelt overeenkomstig de Algemene verordening gegevensbescherming en de 

Uitvoeringswet 

Algemene verordening gegevensbescherming. Lees hier 
onze 

Privacyverklaring. 
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